規劃地政及工程事務委員會

檢討中區海旁(包括添馬艦舊址)規劃小組委員會 在 2007 年 5 月 7 日會議上 就議題"P2 路的設計及走線"通過的議案

"由於中環及灣仔規劃重新檢討及諮詢尚未完成,該區的交通流量仍未確定,政府應停止現時P2路建設,重新檢討P2路的設計及其規模,並應以保育海港、減少中環新填海區之發展密度及活化海濱之原則下,另行設計P2路。"

動議人:郭家麒議員

Panel on Planning, Lands and Works

Subcommittee to Review the Planning for the Central Waterfront (including the Tamar Site)

Motion passed at the meeting on 7 May 2007 in respect of the discussion item "Design and alignment of Road P2"

(Translation)

"That, with the Central and Wan Chai planning reviews and consultation exercise still underway and the traffic flow of the district has yet to be ascertained, the Government should halt the construction of the present Road P2 to review afresh the design and scale of Road P2; the Government should also re-design Road P2 in keeping with the principles of preserving the harbour, reducing the development intensity of the new Central reclamation area and regenerating the harbourfront."

Moved by : Dr Hon KWOK Ka-ki